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Copii iubiți ai Inimii Mele Neprihănite, primiți Iubirea Mea în totală deplinătate. 

Sunteți preaiubiții copii ai Fiului Meu Divin. 

APROPIINDU-SE DATA NAȘTERII FIULUI MEU DIVIN, TREBUIE SĂ FACEȚI 
EFORTUL PENTRU A OFERI UN ACT, SAU MAI MULTE ACTE, CA SĂ REPARAȚI 

CEVA DIN CÂT AȚI FĂCUT ȘI NU ESTE PE PLACUL FIULUI MEU DIVIN. 

Făpturii umane îi este foarte greu să-și facă un scop și să-l îndeplinească; ca Mamă 
vă cer să începeți chiar astăzi: 

Să schimbați caracterul, dacă sunteți de caracter puternic; oferiți-l și nu vă lăsați 
duși de emoțiile care vă duc să cădeți în marele păcat al mândriei sau să credeți că 
toate le știți. 

Celor cărora le este greu să înceteze de a-și da cu părerea cu privire la tot ce este 
în jurul lor, se vor abține să acționeze astfel și vor oferi tăcerea. 

Copiii Mei care se mulțumesc să murmure mereu despre frații lor, de acum 
înainte nu o vor mai face, astfel vor reduce la tăcere pe diavol însuși care vă 
conduce la acea înfăptuire personală. 

Cei care nu acceptă pe frații lor cu diverse forme de înfăptuire și acțiune, vor oferi 
să iubească pe fratele cu personalitatea lui, gusturile lui, mereu și când nu este cel 
care înfăptuiește și acționează împotriva mântuirii sufletului. 

FIECARE ARE PROPRIUL LUI DRUM ȘI TREBUIE SĂ ÎNCERCAȚI CA PACEA SĂ 
DOMNEASCĂ ÎN TOȚI DE ACUM ȘI ÎNAINTE. 

Pentru această generație este foarte important să mențină pacea, căci unde se 
pierde pacea intră dușmanul sufletului și fură liniștea până își atinge ținta. Scopul 



răului este dezbinarea și trebuie să vă propuneți să nu permiteți dezbinarea în nici 
un loc unde voi vă găsiți. 

SE APROPIE MOMENTE FOARTE GRELE PENTRU VOI, COPILAȘII MEI, ȘI ESTE 
FOARTE IMPORTANT SĂ FIȚI FĂPTURI DE PACE PENTRU CA SĂ REUȘIȚI SĂ 

DEPĂȘIȚI TOT CE SE APROPIE. 

Cei care pot posti de alimente, faceți-o pentru că a vă priva de alimente care sunt 
cel mai adesea pe placul vostru, vă va ajuta să fiți făpturi de pace. 

Cei care nu pot posti din diverse motive, postiți din a ieși din casă sau din a vă 
hrăni cu ce vă place mai mult; postiți din ce faceți cotidian și nu o faceți în ziua 
aceea. 

COPILAȘI, VOI TREBUIE SĂ VĂ MENȚINEȚI PREGĂTIȚI SPIRITUAL PENTRU CE VA 
VENI, DIMPOTRIVĂ, VĂ VA FI EXTREM DE GREU SĂ SUPRAVIEȚUIȚI ÎN MIJLOCUL 

A CEEA CE VA AVEA LOC. 

Iubiți copii ai Inimii Mele Neprihănite, vă iubesc, sunteți copiii Mei. 

Forțele omului de știință s-au unit în mai multe tabere pentru a ataca omenirea 
prin mai multe verigi. Răul știe că va fi trădat și că la final Inima Mea Neprihănită 
va triumfa. Din acest motiv va folosi vicleșugurile lui diabolice cu scopul de a 
provoca toată suferința și chinul acestei generații. 

Rugați-vă, copiii Mei, rugați-vă pentru ca boala care se răspândește rapid fără a 
fi oprită, să nu provoace prăpăduri. 

Rugați-vă, copiii Mei, rugați-vă, soarele pune omenirea pe jar. 

Rugați-vă, copiii Mei, rugați-vă, pământul continuă cutremurându-se puternic, 
rugați-vă unii pentru alții. 

Rugați-vă, copiii Mei, rugați-vă, elementele vin cu forță și veți vedea fenomene 
pe care niciodată înainte nu le-ați văzut. 

Elementele iau direcții noi, prezintă mare forță. Vă veți uimi înaintea a ceea ce 
veți vedea: pământul, apa, aerul, focul vor fi lovituri mari și necunoscute. 



Unii guvernanți puternici vor cădea și copiii Mei pe străzi vor striga pentru 
dreptate; vă invit să vă mențineți în cămin și să vă rugați pentru ca să se revină 
pacea. 

Copii iubiți, Fiul Meu Divin este infinit milostiv și vă protejează; voi trebuie să fiți 
vrednici de acea protecție. 

OMENIREA SE GĂSEȘTE ÎN MARE PERICOL, BĂTĂLIA SPIRITUALĂ PENTRU 
MÂNTUIREA SUFLETELOR ESTE CONTINUĂ (Ef 6, 11-13; I Pt 5, 8-9) 

Oștile Cerești se mențin în alertă pentru a vă apăra; îngerii voștri păzitori vă 
protejează, voi permiteți-le mergând spre convertire. 

OMENIREA NU ESTE CONȘTIENTĂ DE MAREA LUPTĂ SPIRITUALĂ care există în 
acest moment între forțele răului și forțele binelui; este o luptă pentru suflete. 
Tot cât vedeți sau ascultați că se petrece este pentru acea bătălie pentru suflete. 

DIAVOLUL A INTRAT ÎN FURIE ȘI FIECARE CLIPĂ SE DESCARCĂ  ÎMPOTRIVA 
POPORULUI LUI DUMNEZEU. 

Câți dintre copiii Mei se îndepărtează pe căi greșite și văzându-se asupriți de rău, 
fără a reuși să înfăptuiască și să acționeze pe cont propriu, vor vedea marea 
greșeală în care au căzut! 

Veniți, copilași, Fiul Meu Divin vă așteaptă cu Iubirea Lui și Milostivirea infinită. Vă 
chem să fiți umili, să iertați și să continuați (Mt 6,14; Mt 18, 21-22) 

Veniți, sunt Mijlocitoare, vă iubesc cu toată Iubirea Mea Maternă. Mergeți spre 
Fiul Meu Divin. 

Mama Maria 

BUCURĂ-TE MARIA PREACURATĂ, ZĂMISLITĂ FĂRĂ DE PĂCAT 
BUCURĂ-TE MARIA PREACURATĂ, ZĂMISLITĂ FĂRĂ DE PĂCAT 
BUCURĂ-TE MARIA PREACURATĂ, ZĂMISLITĂ FĂRĂ DE PĂCAT 

 
COMENTARIUL LUZ DE MARIEI 



Fraților, 

În acest apel Preasfânta noastre Mamă este clară cu noi și ne dă indicațiile corecte 
pentru ca să schimbăm felul nostru de a fi. Mama noastră ne spune că nu putem 
continua în calea spre convertire dacă nu schimbăm felul nostru de a fi. 

Și Cristos ne-a lăsat Învățăturile Sale, clare și precise: trebuie să-l iubim pe 
aproapele și să nu impunem celorlalți gusturile noastre, gândurile noastre, felul 
nostru de a fi, căci avem prea mulți opritori și riscăm să nu fim acceptați de 
celelalte persoane. 

Avem liberul arbitru și de aceea credem că contăm pe libertate pentru a pretinde 
că frații noștri sunt cum suntem noi. Nu este așa, fraților, nu avem drept pentru a 
schimba pe ceilalți și să fie ca noi. Un lucru este să ajuți ca frații noștri să-L 
cunoască pe Cristos și alt lucru este să cerem ca frații noștri să fie sau să le placă 
doar ceea ce ne place nouă. 

Preasfânta noastră Mamă ne cheamă să fim atenți cu privire la ce vine pentru 
omenire. Ne alertează despre cutremurele care vor continua; ne cheamă să fim 
atenți în fața elementelor pentru că acestea vor dezlănțui furia lor împotriva 
făpturilor umane; ne spune că vedem aspecte ale elementelor pe care nu le 
cunoaștem și acum vor avea loc. Și ne subliniază despre momentul în care trăim 
ca omenire, unde suntem chemați să nu ieșim din calea dreaptă, pentru că fără 
Ajutorul Divin nu suntem nimic. 

Ne aflăm în dezvoltarea războiului nuclear și există atâția frați care ignoră ce se 
petrece, pentru că nu dau credit la nimic din ce se petrece. Aceasta este la ce dă 
ocazie că atâția frați mor în ignoranța lor, pentru că continuă trăind cum doresc, 
deja nu trăim numai „vârful icebergului”, dar „jumătatea icebergului nuclear”. 

Dacă numai ar crede, dacă ar crede și toți ne-am ruga și am fi conștienți de 
hecatomba unui război nuclear și toți ne-am uni să implorăm pentru ca războiul să 
se oprească, poate ar fi oprit. Dar dimpotrivă, făpturile umane merg cu acea 
mânie care se mișcă precum aerul și nu doresc să stingă flacăra războiului. 



Fraților, trăim sfârșitul acestei generații și Curtea Cerească se găsește protejându-
ne, pentru că acest război, în afară că este un război cu armament periculos, 
înainte de orice are rădăcinile lui spirituale. Acest război este pentru suflete, de 
aceea trebuie, înainte de orice, să salvăm sufletul. 

Să salvăm sufletul, fraților, căci adevărata viață nu se trăiește aici. 

Amin. 


